
Styremøte #1  
Sted: Sør Amfi 
Kl.: 18.00  
Dato: 14.02.2018 
 

Tilstede: Torodd Solberg, Lars Sundtoft, Audun Freitag, Hilde M. Olsen, Paul N. Mikkelsen, Susann 

Johansson, Atle Haugenes, Morten Krystad 

 

Sak 1: Regnskap for 2017 

-Hvor er pengene for Hoveleiren? 

-Lederhonoraret er ikke utbetalt, dobbelt i år? 

-Medaljer for pistol er ikke med (ca 30.000 kr inkl DM) 

-Mangler også en reiseregning for NM 

 

Sak 2: Mesterskapsklasser 

Lars forfatter en tilbakemelding til NSF ifbm med endring av NM-klasser 

-Vi ønsker å beholde klassene slik de er i dag 

-Ønsker en begrunnelse for endring 

-Stiller oss positive til V55, V65 og V73 

 

Sak 3: Innkommen sak fra Evje PK 

Søknad – Tilskudd til kjøp av luftpistoler 

Torodd undersøker regelverket med NSF, da grunnlaget for søknaden er nye krav til 

sikkerhetsdetaljer 

 

Sak 4: Diverse 

Info fra skytterkonferansen 

Forslag til årsmøtet, støtte til klubbene fro deltakelse på fremtidige konferanser. Hilde forfatter. 

Atle forfatter forslag om «spons» av ungdom/junior til NM 

 

Sak 4: Framtid 

NSF sier at ingen kretser tvinges sammen, dvs ingen sammenslåing med Vest-Agder 



Øvrig: 

• Årsmøte 14.april, Laffen sender innkalling i dag(14.02) 

• Nytt styremøte 4.april, gjennomgang før årsmøtet 

• APK tar imot ungdommene fra Idrettsleiren i 2018, for skyting med .22 

• Huskeliste årsmøte: Bestille mat, kjøpe kaffe/brus, evt blomster, årsmelding 

 

 

Sign. 


